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1 Verslag 12 juni 2024 
De wedstrijdleider van de masters competitiefinale zal er nog attent op worden gemaakt om bekend 
te maken hoe de 2 x 200m. estafette precies werkt (startlijnen, wisselzones, etc.). Puntentelling via 
World Athletics regels. 

2 WK masters 2024 Gothenburg 
Tevredenheid over de organisatie in Gothenburg; alles verliep soepel, ondanks de grote aantallen 
atleten. In Björlanda waren soms 11 veldonderdelen tegelijk bezig.  
Goede toegankelijkheid voor het publiek in de drie stadions. Het grote Ullevi stadion (drie dagen 
looponderdelen) was wat sfeerloos. 
Bij de werponderdelen waren er geen tentjes om te schuilen; twee groepen polshoog werden op de 
dag dat het veel regende in de indoorhal naast Slottsskogsvallen afgewerkt. 
Het algemene gevoel is positief, atleetvriendelijk. 

Voor de estafettes bij WK’s en EK’s masters moet er misschien ‘aan de voorkant’ wat voorbereiding 
worden gedaan; van tevoren polsen per leeftijdscategorie. Nu was er relatief weinig belangstelling 
voor de 4x400m. Het is altijd lastig om dat te plannen: blessures liggen op de loer, zijn mensen bereid 
om te blijven tot en met de laatste dag, enz. 
Bij de 4x100m. (midden in het toernooi) had Nederland wel een aantal ploegen. 

Zouden we een dergelijk toernooi een keer in Nederlands kunnen organiseren? 
EMA is dringend op zoek naar een organisator voor het EK indoor masters 2026. 
Apeldoorn (indoor): EK masters 2026 of 2028? WK masters 2027 of 2029?  
Breda (outdoor): EK masters 2027 of 2029? WK masters 2030? 
De gemeente Breda is positief over het idee. De banen in Oosterhout, Zundert en Etten-Leur zouden 
er ook bij betrokken kunnen worden. WMA treasurer zal financiële stukken toesturen. 
Peter wil meepraten/ondersteunen. 

3 Voorbereidingen NK indoor Meerkamp & Masters 8 & 9 februari 2025 
De U18 meerkampen zullen weer in dit weekend gehouden worden. Op de zondag zal het 
programma daardoor vroeg moeten beginnen. De optie om al op de vrijdagavond te beginnen is 
afgewezen. In de eerste week van oktober zullen de officials worden toegewezen. 
Er zijn meerdere verenigingen aangeschreven met het verzoek om eventueel de organisatie van dit 
NK op zich te nemen (met ondersteuning van het Platform Masters). Ook in de bestuurs-nieuwsbrief 
is dit aangekaart. 

4 Mastersbeker 2024 
Er worden diverse kandidaten genoemd. Volgende vergadering volgt het definitieve voorstel. 

5 Rondvraag 
Carla: bij het NK halve marathon in Breda verliep het, wat de masters betrof wat chaotisch. 
Aandachtspunt: onderscheidende startnummers voor masters. 
Het nationale crosscircuit gaat van start. Dolf: het staat op de website vermeld dat het circuit ook 
voor masters is. We moeten er over nadenken over hoe we onze doelgroep het beste bereiken 
(toevoegen aan “Wedstrijd woensdag”). Dolf denkt na over het bereiken van de jongere generatie 
masters. 
Sjoerd zegt dat er gezocht wordt naar sponsors, waardoor er ook prijzen voor masters beschikbaar 
kunnen komen. Masters komen in principe in het hele circuit uit in dezelfde leeftijdscategorie (wordt 
nog over overlegd). 



Carla: de inschrijving voor de Rotterdam marathon was binnen een paar uren vol. Zou er een 
mogelijkheid kunnen komen om bij dit soort wegevenementen een aparte inschrijfgroep te creëren 
voor licentiehouders? 
Sjoerd: de Atletiekunie heeft geen grip op deze marathons; de organisatie is een commerciële partij. 
Alleen als het een NK is, kan de Atletiekunie aparte groepen regelen. 

Peter is bij de Ben Saris meerkampen geweest; het is een goed georganiseerd, gemoedelijk 
evenement. De organisatie wil graag in gesprek met de Atletiekunie om te overleggen om deze 
wedstrijd tot het NK meerkamp masters te maken. 
Wedstrijdbepalingen zullen moeten worden opgesteld, medaillelimieten, enz. Sjoerd en Peter gaan in 
het najaar in overleg met de organisatie. 

Op zaterdag 9 augustus 2025 zal er een (onofficiële) masters interland zijn tussen Frankrijk, 
Duitsland, België (Vlaanderen) en Nederland. Haag Atletiek organiseert deze wedstrijd voor de eerste 
keer; de bedoeling is dat de wedstrijd daarna jaarlijks in één van de vier landen wordt georganiseerd. 
Fennie zal flyers uitdelen bij de competitiefinale en de masters competitiewedstrijden in 2025. 
Nagedacht wordt over een manier om meer masters hierover te benaderen (Masterlijke atleten?) 

Sjoerd meldt dat de Atletiekunie bezig is met het meerjarenplan, waarin aandacht zal zijn voor het 
betrekken van meer masters bij de atletiek. Er zal bij verenigingen geïnformeerd worden naar goede 
voorbeelden hiervan. 
 

Volgende vergadering: woensdag 27 november 2024 om 19.00 uur Nieuwegein 


